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                               P R O T O K Ó Ł      Nr  XV/15 

 

                z  Sesji  Sejmiku  Województwa Podlaskiego 

 

                             z dnia 26 października 2015 r. 

 

 

 

  Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku – Pan 

Prof. Marian Szamatowicz. 

 

  W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 29 

Radnych. Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 1 – Otwarcie sesji. 

 

  Pan Prof. Marian Szamatowicz – Przewodniczący Sejmiku 

powitał wszystkich zebranych i otworzył obrady XV Sesji Sejmiku 

Województwa Podlaskiego. 

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad. 

 

  Do proponowanego porządku obrad wprowadzono 

dodatkowo punkt 3 a w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu województwa 

podlaskiego na 2015 r. (głosowanie jawne, 26 głosów za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się). 

 

  Następnie, również w głosowaniu jawnym, przy 28 głosach 

za, braku przeciwnych i wstrzymujących się Radni przyjęli całość 

porządku obrad.  
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Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Sejmiku. 

 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego protokołu i w głosowaniu 

jawnym, przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się przyjęli go. 

 

Punkt 3 a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu województwa podlaskiego 

na 2015 r. 

 

 Projekt uchwały przedstawił i omówił Pan Henryk Gryko – Skarbnik 

Województwa. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 

jawnym, przy 29 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

 

                            U C H W A Ł Ę    Nr  XV/121/15. 

 

Punkt 4 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie województwa na 2015 r. 

 

 Projekt uchwały przedstawił Pan Henryk Gryko. 

Radni nie wnosili uwag i w głosowaniu jawnym, przy 29 głosach za, 0 

przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

 

                          U C H W A Ł Ę    Nr   XV/122/15. 

 

Punkt 5 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie nadania statutu Białostockiemu Centrum Onkologii im. 

M.C. Skłodowskiej w Białymstoku. 

 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska – Dyrektor 

Departamentu Zdrowia UMWP. 
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 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu  i w głosowaniu 

jawnym, przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli  

 

                              U C H W A Ł Ę     Nr  XV/123/15. 

 

Punkt 6 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy samorządu województwa z organizacjami 

pozarządowymi. 

 

 Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 

jawnym, przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

 

                             U C H W A Ł Ę     Nr  XV/124/15. 

 

Punkt 7 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego 

Programu Rozwoju Bazy Sportowej Województwa Podlaskiego. 

 

 Pan Bogusław Dębski zwrócił uwagę, iż w w/w projekcie nie ma 

zapisów dotyczących  hali widowiskowo-sportowej na potrzeby miasta. 

 Pan Bogdan Dyjuk – Członek Zarządu Województwa 

poinformował, iż omawiany projekt uchwały obejmuje jedynie projekty 

zgłoszone do realizacji, a tego typu hala nie została zgłoszona.  

 

 Radni, w głosowaniu jawnym, przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 

wstrzymujących się podjęli 

 

                           U C H W A Ł Ę     Nr  XV/125/15. 

 

Punkt 8 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie szczegółowych warunków oraz trybu przyznawania 
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dorocznych nagród Marszałka Woj. Podlaskiego za osiągnięte 

wyniki sportowe oraz za osiągnięcia w działalności sportowej. 

 

 Pan Waldemar Kwaterski zwrócił uwagę, iż w powyższym projekcie 

brakuje stypendiów dla młodzieży. 

 Pan Bogdan Dyjuk wyjaśnił, iż chodzi tu jedynie o nagrody. W 

sprawie stypendiów opracowany zostanie oddzielny projekt uchwały, 

który zostanie poddany pod głosowanie podczas kolejnych sesji.  

 

 Radni, w głosowaniu jawnym, przy 28 głosach za, braku 

przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

 

                        U C H W A Ł Ę     Nr  XV/126/15. 

 

Punkt 9 – Rozpatrzenie informacji o sytuacji na rynku pracy woj. 

Podlaskiego i realizacji zadań w zakresie polityki i rynku pracy w 

2015 r. 

 

 Pan Bogusław Dębski zauważył, iż sytuacja na rynku pracy 

powoduje, że województwo podlaskie wyludnia się najszybciej w kraju. 

Jednocześnie podkreślił, że Sejmik nie zajmuje się tą kwestią na 

poważnie, należałoby bowiem nie tylko wspierać działania urzędu pracy, 

ale przede wszystkim uświadomić rząd, aby pomógł województwu. 

Należy stworzyć warunki dla rozwoju przedsiębiorczości. 

 Pan Mieczysław Baszko – Marszałek Województwa podkreślił, iż w 

ostatnich czasach bezrobocie w województwie spadło i jest to z 

pewnością efekt oddziaływań środków unijnych. Ponadto zaznaczył, iż 

ogromną rolę pełni tu powstanie suwalskich stref ekonomicznych. 

 

Punkt 10 – Rozpatrzenie informacji w sprawie Raportu z wykonania 

Programu Ochrony Środowiska Woj. Podlaskiego na lata 2011-2014. 
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 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej 

uwag.  

Punkt 11 – Rozpatrzenie informacji w sprawie realizacji zadań 

oświatowych samorządu województwa podlaskiego. 

 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej 

uwag.  

 

Punkt 12 – Informacja podmiotów dokonujących analizy 

oświadczeń majątkowych. 

 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej 

uwag. 

 

Punkt 13 – Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu 

Województwa. 

 

 Pan Bogusław Dębski poruszył w tym punkcie kwestie związane z 

poczynaniami Spółki PKS Białystok, a także z koncepcją 

zagospodarowania terenu przy dworcu PKS. Zwrócił się z prośbą do 

Zarządu Województwa o upowszechnienie wśród Radnych szerszych 

informacji na ten temat. 

 Pan Jan Dobrzyński zaproponował, aby cały Sejmik zajął się tą 

kwestią. 

 Pan Mieczysław Baszko poinformował, iż sytuacja PKS Białystok 

poprawiła się, w chwili obecnej Spółka osiągnęła zysk. Podkreślił 

również, iż Zarząd przedstawi Radnym odpowiednią informację oraz 

koncepcję co do zagospodarowania terenu przy dworcu.  

 

Punkt 14 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 
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 W tej części obrad głos zabrał Pan Jacek Piorunek, który zwrócił 

się z prośbą o dostarczenie mu szerszej informacji dotyczącej: 

- przekazania nieruchomości miastu Łomża celem utworzenia zakładu 

opieki leczniczej, 

- połączenia Wojewódzkiego Ośrodka Terapii Uzależnień ze Szpitalem 

Wojewódzkim w Łomży. 

Pan J. Piorunek podkreślił, iż kwestie powyższe były przedmiotem jego 

uprzednich interpelacji. 

 

Punkt 15 – Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

 Pan Bogusław Dębski zwrócił się z prośbą o udzielenie 

kompleksowej informacji, w formie pisemnej, dotyczącej inwestycji przy 

Dworcu PKS. 

 

Punkt 16 – Informacja o działalności Przewodniczących Sejmiku 

Województwa Podlaskiego. 

 

Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 17 – Wolne wnioski, informacje. 

 

W tym punkcie porządku obrad Radni nie zabierali głosu. 

 

Punkt 18 – Zamknięcie sesji. 

 

 Przewodniczący Sejmiku – Pan Prof. Marian Szamatowicz 

podziękował Radnym za sprawny przebieg sesji i  wyjątkową zgodność 

przy głosowaniach. Następnie stwierdził, iż porządek obrad został 

wyczerpany i zamknął obrady XV Sesji Sejmiku Woj. Podlaskiego.  
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Protokołowała:       Przewodniczył: 

Nella Kamińska            Prof. Marian Szamatowicz 

 

 


